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Paragrafer 

 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:   _______________________ 

   Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                           _____________________________ 

Sigvard Ländin                                Margareta Apelskog                  

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 2/2008 från sammanträdet den 1 februari 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Margareta Apelskog utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
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den 17 mars klockan 15.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården och Skolörten 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd och Kerstin Johansson från 

Skolörtens förtroenderåd. 

 

Med anledning av frågor om Hässelgården som kom upp informerade Annica Dominius. 

 Hemtjänst har många ärenden på Hässelgårdens seniorboende varför hemtjänstlokalen 

flyttas till Hässelgården för att spara så kallad gångtid. Biblioteket och konferenslokalen 

kommer att bli personallokal för hemtjänstpersonalen.  

 Biblioteket flyttar ut till gemensamhetslokaler men det blir inte mindre utrymme för 

biblioteksverksamheten. 

 Sjuksköterskorna kommer att samlas till en enhet varför lokaler byggs om för att anpassas 

till sjuksköterskornas behov. 

 Receptionen byggs om till kontorsutrymme. Det blir ingen reception i kommunens regi på 

Hässelgården. 

 Restaurangens lokaler är uppsagda till den 1 januari 2009. Micasa tar då över 

restaurangen. Om Micasa hittar en entreprenör för restaurangdriften tidigare än den 1 

januari 2009 tar Micasa över lokalen tidigare.  

 En ny entré kommer att byggas på Hässelgården för att separera den från restaurangen. 

Det kommer även efter ombyggnaden att finnas ingång till restaurangen inifrån huset.  

 Aktiviteterna kommer att samordnas av rehabiliteringsenheten. 

 

Pensionärsrådet önskar att ledningen på Hässelgården informerar personalen så att de kan 

svara på frågor från boende och besökare. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 25 mars 2008 

6.a Plan för social dokumentation och för framförande av klagomål och synpunkter, 

redovisning till Länsstyrelsen 

Pensionärsrådet har tagit del av yttrandet och konstaterar att det är Länsstyrelsen som 

godkänner. 

 

6.b Insatser inom vård och omsorg om äldre personer, redovisning till Socialstyrelsen om 

projekt 

Pensionärsrådet har tagit del av redovisningen 

 

6.c Ansökan om stimulansmedel till Socialstyrelsen 

Pensionärsrådet har inget att erinra mot ansökan. 

 

6.d Täckbricka för säkerhetslås hos hjälptagare 

Pensionärsrådet tycker att det är ett bra förslag. 
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6.e Projekt ”Dagismorfar” 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och förmedlar möjligheten att vara ”dagismorfar” till 

sina medlemmar inom PRO och SPF. 

 

6.f Kvalitetsgarantier 

Pensionärsrådet har tagit del av kvalitetsgarantierna. Rådet framhåller att uppföljning, av att de 

utlovade garantierna hålls, är viktigt. Vidare framför pensionärsrådet att åtagande för själens 

stimulans saknas i garantierna. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerade 

Råcksta vård- och omsorgsboende 

Åtta entreprenörer har varit och tittat på Råcksta. Anbuden ska vara staden tillhanda senast 

den 31 mars. Anbuden granskas under april och maj och tilldelningsbeslut sker i mitten av 

juni. 

 

Förvaltningen har informationsmöten för de anställda. Information till boende och närstående 

kommer att ske när entreprenör är antagen. 

 

Underskott inom äldreomsorgen 

Om inga åtgärder vidtas under året beräknas budgetunderskott bli drygt 11 miljoner kronor 

(mnkr). Tre mnkr gäller Nälsta servicehus, sex mnkr är inom hemtjänsten som också har med 

sig ett underskott på drygt två mnkr från 2007. Övriga verksamheter och biståndsenheten 

håller sina budgetar. 

 

Hemtjänsten ska minska sin personalstyrka motsvarande 18 årsarbetare. Schemaförändringar 

genomförs för att bland annat minska på eftermiddagens ”överlappningstider” och vikarier 

avslutas. Eventuellt kan någon personal bli övertalig. 

 

En entreprenör, Samhall, har upphandlats för att sköta tvätt till pensionärerna. Samhall hämtar 

tvätten och levererar den ren, struken och lakan manglade vilket innebär en kvalitetshöjning 

för den enskilde. 

 

En entreprenör, Nordic tjänst, är upphandlad för att göra inköp av dagligvaror. Han hämtar 

inköpslistor i hemtjänstlokalen, handlar på ICA supermarket på Brommaplan och levererar till 

den enskilde. Den som har hjälp med enbart inköp kan ha direktkontakt med entreprenören. 

 

Upphandling av nattjänster till hemtjänsten kommer att påbörjas den närmaste månaden. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Trygghetsringning 

Per-Erik Bergman informerade om trygghetsringningen. 66 ringare och 33 avprickare har 

anmält sig. Innan de kan starta upp behövs 100 avprickare. En annan möjlighet till 

trygghetsringning är att anlita Veteranringen från G4S, f.d. Falcks. Per-Erik delade ut 
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information om Veteranringen samt om SONECO CC som är en liten lättanvänd GSM-telefon 

som kan förprogrammeras med tre telefonnummer. 

 

Fixar-Peter 

En av de vaktmästare som ska utföra fixartjänster har blivit sjuk varför fixartjänsten inte har 

fungerat tillfredsställande efter årsskiftet. 

 

Stadsbibliotek i Hässelby 

Pensionärsrådet hemställer till stadsdelsnämnden att stadsdelsnämnden arbetar för att få ett 

stadsbibliotek till Hässelby.  

 

Kassaservice och bank i Hässelby 

Svensk kassaservice försvinner från Vällingby och Nordea kommer att ge kassaservicetjänst i 

stället. Pensionärsrådet hemställer till stadsdelsnämnden att verka för att Nordea öppnar ett 

kontor i Hässelby gård, i postens gamla lokaler. Pensionärerna behöver närhet till den 

kassaservice som nu Nordea ska ge. 

 

Plasiren och Trappan 

Ett föreningsforum har bildats i Hässelby-Vällingby för att bevaka möjligheten att i 

fortsättningen driva Plasiren. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 11 april 2008 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius 

 

   ------ 


